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Gemeente Raalte  
t.a.v. college van burgemeester en wethouders en leden gemeenteraad  gemeente Raalte  
Zwolsestraat 16  
8101 AC Raalte 
Per email verstuurd aan info@raalte.nl ,  
 
Tevens aangetekend verstuurd op 23 november 2018  
 
Heino, 22-11-2018 
 
Betreft: Bezwaarschrift locatiekeuze Heino. 
 
Onderwerp: Bezwaarschrift tegen een mogelijk besluit om woonbestemming te maken van het 
perceel Krisman Snel. 
 
Geachte heer Dadema, heer Wagenmans, wethouders en leden van de gemeenteraad 
 
Hierbij tekenen wij, als vertegenwoordigers van het actie comité Boekweitakker Ruimzicht   en 
beterokken bewoners van de Boekweitakker en omgeving Heino, bezwaar aan tegen een mogelijk 
besluit om een woonbestemming te vestigen op het perceel Krisman en perceel  Snel. 
 
De gronden voor het bezwaar zijn toegevoegd in de bijlagen. 
 

Naam: 

 

  HV Heino  

Handtekening 

 

Naam: 

Handtekening 

Naam: 

 

Handtekening 
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Bijlagen: 5stuks 

1.Uitbreidingslocaties, woningbouwprogrammering, woonvisie en structuurvisie. 

2. Versterken hoofdstructuur Heino 

3. Visiekaart Heino 

4.”Klachten snelheid tarweakker” 

5. Collegevoorstel gemeente Raalte 19720-2018 
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BIJLAGE 1 

Uitbreidingslocaties, woningbouwprogrammering, woonvisie en structuurvisie. 
bron: “Programmabegroting 2018 en meerjarenraming 2019-2021:”: 

 “Dit zal enige ruimte bieden om in 2018 medewerking te verlenen aan een klein aantal nieuwe, 
kansrijke en ruimtelijk gewenste inbreidingslocaties en aan de slag te gaan met de woningvraag in de 
kern Heino. De programmatische ruimte zal echter zoals gezegd nog steeds beperkt zijn en het college 
is dan ook uitermate terughoudend met nieuwe initiatieven en hanteert de uitgangpunten zoals 
geformuleerd in de woonvisie en structuurvisie strikt. De kwaliteit van de plannen staat voorop.” 

• AD 1 woonvisie en structuurvisie moeten strikt gehanteerd worden, is dit in dit geval wel 
juist gebeurd? 

“In de nota grondbeleid is gekozen voor faciliterend grondbeleid tenzij de markt projecten niet oppakt 
die maatschappelijk wel uitermate gewenst zijn.” (blz 156)  

• AD 2 Dit is precies de situatie die is ontstaan bij de locatie Braakman. Waarom nog verder 
kijken naar andere locaties? 

bron “Woonvisie gemeente Raalte 2016-2020”:  

Ook bij gronden van ontwikkelaars spreken we dit (particuliere opdrachtgeverschap) waar mogelijk af 
middels een anterieure overeenkomst. (blz 27) 

• Ad 3. Er kunnen dus afspraken gemaakt worden met projectontwikkelaars, gaat dit gebeuren 
voor locatie Braakman? 

bron: “Structuurvisie Raalte 2025+” 

“Externe veiligheid Bij alle ruimtelijke ontwikkelingen - zowel op het gebied van woningbouw als 
bedrijvigheid - dient externe veiligheid als afwegingskader te worden meegenomen. Daarbij zijn 
criteria van belang als zelfredzaamheid, bereikbaarheid en bestrijdbaarheid.” (blz 32) 

• Ad 4. Wanneer er gebouwd wordt op het perceel Krisman/Snel, dan zal de verkeersdruk 
toenemen binnen de woonwijk richting het centrum. Dit levert nu al problemen op in de 
wijk zie artikeel in de krant “politie houdt snelheidscontrole in Heino na klachten jeugd”  in 
bijlage 4. 

• Ad 5. Ook zal er verkeersdruk toenemen langs de scholen de Dolfijn en Gouden Emmer, 
maar ook langs de sporthal en richting zwembad de Tippe. Dit is zeker niet veilig. 
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“Versterken van de hoofdstructuur Bij alle ingrepen in de kernen staat het versterken van de 
hoofdstructuur van de betreffende kern voorop.” (blz 59) Zie bijlage 2. 

• Ad 6. De wegen van perceel Krisman/Snel sluiten niet aan op de hoofdstructuur, dit in 
tegenstelling tot de andere voorkeurslocaties. Andere voorkeurslocaties hebben een snelle 
ontsluiting richting de N35 en hebben daardoor een goede bereikbaarheid zonder 
overbelasting van de bestaande wijken. Dit in tegenstelling tot het perceel Krisman/Snel.  
 

• Ad7.In de structuurvisie wordt geregeld verwezen naar de voorkeurslocatie Blankenfoort. De 
kopgroep zal zich moeten houden aan de structuurvisie waarin wordt verwezen naar locatie 
Blankvoort als voorkeur boven alle andere locaties. In de bijlage 3 is te zien dat in de 
structuurvisie locatie Blankenfoort al is ingetekend als woonbestemming. 

 

 “Inspelen op een veranderende vraag De samenstelling van de bevolking zal de komende jaren sterk 
veranderen, vooral door een afname van het aantal gezinnen met kinderen en een forse toename van 
het aantal oudere huishoudens zonder kinderen. Het aanbod van woningen zal op die veranderende 
vraag moeten inspelen. Ook is een toenemende vraag naar zorg te verwachten. De gemeente streeft 
naar de ontwikkeling van woonservicezones, met basiszorg in de directe woonomgeving. Juist in dat 
soort gebieden is inbreiding met zorgwoningen gewenst.” (blz 35) 

• Ad 8. De ligging ten opzichte van voorzieningen (winkels, dorpshuis, kerken, Woolthuis, 
markt, pinautomaat, brievenbus, glasbak) bij locatie Braakman is positief in vergelijking met 
perceel Krisman/Snel. Er zal vergrijzing van de bevolking ontstaan. De zelfredzaamheid van 
de oudere bevolking zal gefaciliteerd moeten worden om zorgkosten laag te houden.  

 

Afnemende bevolkingsomvang “De kernen vormen namelijk de basis voor een gemeente waar ook in 
2025 leefbaarheid en ”noaberschap” centraal staan. Alle kernen krijgen waar mogelijk 
ontwikkelingsruimte. Niet om te groeien, maar om speelruimte te bieden voor vernieuwing. Hiermee 
kan worden ingespeeld op opgaven als vergrijzing, eenzaamheid, ontgroening, een op termijn wellicht 
afnemende bevolkingsomvang en voorzieningen die op veel plaatsen onder druk staan.” (blz 5) 

• Ad 9. Open ruimte is een schaars goed. Gemeente heeft de taak hierin wijs en 
toekomstgericht te handelen. Door te bouwen op perceel Krisman/Snel wordt het ruimtelijk 
polderlandschap verkleind en het uitzicht verminderd. 

• Ad 10. Verdere uitbreiding in het nu nog open gebied betekent ook aantasting van een ander 
schaars goed. “Donkerte”. Lichtvervuiling neemt toe door verdere uitbreiding. Inbreiding 
heeft dit probleem minder.  

• Ad 11.Afwatering en waterberging: Kiezebos 3 heeft nu al problemen met afwatering. 
Verdere uitbreidingen en verstening zullen dit vergroten. 

• Ad 12.Geluidshinder van treinverkeer draagt niet bij tot woongenot. Dit zal in de toekomst 
erger worden. (in vergelijking met elektrische auto’s die juist minder geluid maken).  

 
• Ad 13. Het gebied is nu een woonplaats voor vele diersoorten.  (marters en kikkers) Bron: 

PDOK. 
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Proces met kopgroep 

Het is een goed initiatief het dorp te betrekken en mee te laten denken voor toekomstige 
woningbouw in Heino. In de laatste sessie  op 4 juli zijn de resultaten gedeeld met het  dorp. In de 
presentatie (zie https://www.raalte.nl/woningbouw-heino) wordt onder andere aangegeven wat de 
vervolg stappen zijn. 

Na 4 juli is er geen enkele terugkoppeling meer geweest en is er niets meer besproken met  het dorp 
en is niet meer terug gekomen op de vervolg stappen. 

Via de media moest worden vernomen dat er uiteindelijk 4 kansrijke uitbreidingslocaties zijn waar 
ook nog eens met spoed een voorkeursrecht op  is gevestigd. Tijdens de bijeenkomsten is gesproken 
over inbreidingslocaties en zijn (de 4) uitbreidingslocaties nooit specifiek benoemd. 

 

Een uitspraak destijds van één van de kopgroep leden is op dit moment erg actueel: 

Van Gasteren: “Wij kunnen wel plannen maken, maar er kan zich morgen een projectontwikkelaar 
melden die zestig woningen wil realiseren………. De onvoorspelbaarheid van de markt is heel groot!” 
Bron:  http://www.sallandcentraal.nl/salland-centraal/algemeen/raalte-regio/heino/gemeente-laat-heino-zelf-voortouw-
nemen-inzake-locaties-woningbouw 
 

• Ad 14. Er is nu een situatie dat er een projectontwikkelaar betrokken is , dit heeft invloed op 
de plannen, waarom worden hier geen mededelingen over gedaan en waarom wordt het 
dorp niet geïnformeerd. 

 

Het uitblijven van informatie vanuit de kopgroep heeft vragen opgeroepen: 

 

Wijkt de kopgroep niet af van structuur visie gemeente Raalte 2025+? 

Ad 17. We hebben het volste vertrouwen dat bovengenoemd document  en de woonvisie gemeente 
Raalte zorgvuldig opgesteld is op basis van onderzoek, objectiviteit en hoge deskundigheid.  Locatie 
Blankenfoort wordt in de structuurvisie als voorkeur boven alle ander locaties genoemd. 

 

Is de kopgroep onafhankelijk genoeg?  

Ad 16. Meerdere leden zijn lid van dezelfde politieke partij. Er zijn onderlinge relaties waardoor 
meningen subjectief kunnen worden en hoe om te gaan met leden die naast voorkeurslocaties 
wonen. Kan je dan nog onafhankelijk zijn? Wordt de kopgroep ook beoordeeld/gecontroleerd in hun 
werkwijze en procedures en wordt dit ergens vast gelegd?  

Afwijkende procedure vestigung voorkeursrecht  
 Ad 17.In de plotselinge en haastige stappen die de gemeente nu zet op weg naar de 4 
voorkeurslocaties, wordt plotseling de Wet Voorkeursrecht Gemeente opgesteld. Dit gebeurt zonder 
dat er zienswijzen naar voren gebracht kunnen worden en zonder toepassing art 4.8 van de 
Algemene wet bestuursrecht. Het Argument hiervoor is de vereiste spoed. Waar komt deze spoed 
vandaan en wat rechtvaardigt deze spoed? 
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Overige vragen 
 

• Ad 1. Waar zijn de kwantitatieve en kwalitatieve onderzoek- resultaten van de locaties zoals 
aangegeven in de presentatie ? 

• Ad 2. Waarom zijn niet alle grondeigenaren betrokken geweest bij een gesprek. 
• Ad 3. Waarom zijn het dorp/ bewoners niet meer verder betrokken bij het proces.  Juist nu er 

veel vragen zijn vanuit de bevolking over de gevestigde voorkeursrechten en verkoop grond 
aan projectontwikkelaar 

• Ad 4. Uiteindelijk zijn er 12 kansrijke locaties, op basis waarvan zijn de andere 8 locaties 
afgevallen, dit is niet gedeeld. Ook is niet gedeeld wat de beoordelingscriteria zijn geweest 
waarop de keuze is gevallen op de vier uitbreidingslocaties. 

• Ad5.Waar zijn de notulen in te zien die gemaakt zijn tijdens de gesprekken van kopgroep/ 
kopgroep met raad en bestuur.  Deze gegevens zullen openbaar moeten zijn zoals 
beschreven in de wet openbaarheid van bestuur. 

• Ad6.Het is onduidelijk om hoeveel woningen het gaat. 
De gemeente Raalte mag op basis van deze programmeringsafspraken in de periode 2017 - 
2027 787 woningen aan de woningvoorraad toevoegen. Woningbouwprogrammering Van de 
787 woningen hebben we op 1-1-2017 93 % vastgelegd in harde bestemmingsplancapaciteit. 
(Bron: PROGRAMMABEGROTING 2018 EN MEERJARENRAMING 2019-2021) 
Wat betekent dit precies en wat is er voor Heino vastgelegd in deze harde 
bestemmingsplancapaciteit. 

• Ad 7. Komt er geen overprogrammering nu perceel Braakman gekocht is door een 
projectontwikkelaar? 

• Ad 8. Met bouwen aan de perceel Krisman perceel Snel, wordt het dorp maximaal uitgerekt . 
Past dit wel binnen de visie van een Heino als compact dorp, zeker nu het centrum opschuift 
richting het oosten? 
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BIJLAGE 2 – Versterken hoofdstructuur Heino 

 

 

 

 

Bron : structuurvisie Raalte 2025+ 
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BIJLAGE 3 – Visiekaart Heino 

 

 

Bron : structuurvisie Raalte 2025+ 
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BIJLAGE 4 – Klachten snelheid Tarweakker 

 

 


